
Zápis 
ze zasedání školské rady při Gymnáziu v Havířově Podlesí, příspěvková 

organizace, dne 24.06.2024

--------------------------------------------------------------------------------------------

Označení zasedání 2/24

Přítomní členové školské rady: MUDr. Daniel Janíček 
(danjanicek@gmail.com)
Mgr. et Mgr. Alena Fialová Kotterbová
(fialova.kotterbova@gsh.cz)
Mgr. Andrea Dospivová
(dospivova@gsh.cz)
MUDr. František Pokorný
(frantisek.pokorny@nsphav.cz)
Ing. Ondřej Baránek
(baranek.ondrej@havirov-city.cz)
Mgr. Miroslav Böhm
(mirek@bohemaci.cz)

Omluveni: Mgr. Andrea Dospivová
(dospivova@gsh.cz)

Hosté: 0

Program: I. Zahájení
II. Informace o školním roce 2023/2024
III. Investiční akce školy

I. Zahájení

Jednání školské rady svolal  předseda MUDr. Daniel Janíček,  který přivítal  členy
školské rady.
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II. Informace o školním roku 2023/2024

Úvodem  našeho  setkání  byla  školská  rada  informována  paní  prof.  Fialovou
Kotterbovou  o  průběhu  a  výsledcích  školního  roku  2023/2024.  K  30.09.2023
studovalo  na  gymnáziu  402  žáků.  Žáci  dvou  nejvyšších  ročníků  pokračovali  v
pokusném  ověření  kombinované  výuky  na  středních  školách.  Zkušenosti  s
kombinovanou výukou lze hodnotit pozitivně

III.  Investiční akce školy

Konec roku a doba prázdnin bude využita k plánovaným rekonstrukčním akcím,
jako rekonstrukce tělocvičny a současně se bude pracovat na statickém posudku pro
plánovanou instalaci fotovoltaické elektrárny na budovách školy. Proběhlo pořízení
učebních pomůcek do jednotlivých předmětů.

Závěr:

Školská  rada  se  seznámila  s  průběh  školního  roku  2023/2024,  a  s  investičními
záměry  gymnázia.  Další  setkání  školské  rady  je  plánováno  na  první  polovinu
školního roku 2024/2025. 

V Havířově 21.06.2024 ------------------------------

MUDr. Daniel Janíček

předseda školské rady
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